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Vragen van de leden Van Haersma Buma en Van Vroonhoven-Kok (beiden CDA) aan de 
minister van Justitie en de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, mevrouw 
Van der Laan, over de aftrek van geroofde kunst in Nederland. (Ingezonden 28 september 
2005) 
 
1 
Bent u bekend met het bericht ‘Geroofde kunst vindt gretig aftrek in Nederland’? 1) 
 
2 
Klopt het bericht dat 40% van in Frankrijk geroofde “kasteelkunst” in Nederland terecht 
komt? 
 
3 
Heeft dit naar uw oordeel mede te maken met het feit dat in Nederland de mogelijkheid 
bestaat van verjaring van te kwader trouw verkregen (cultuur)goed?  
 
4 
Welke mogelijkheden ziet u om deze vorm van criminaliteit beter terug te dringen? 
 
5 
Wat is uw reactie op het voorstel zoals dat gedaan wordt door de OCBC 2) om tot 
harmonisatie van wetgeving en controles te komen? 
 
 
1) Algemeen Dagblad, 26 september jl. 
2) Office Central de lutte contre le trafic des Biens Culturels 


